
Schriftelijke vraag:
 
Vraagnummer:S-458  (19int04690)
 
Datum indiening: 5 november 2019
 
Onderwerp:railterminal gelderland
Naam indiener: Ard op de Weegh
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,
 
Inleiding/Aanleiding:
 Het is ons ter ore gekomen dat de provincie Gelderland heeft
 besloten eerst de infrastructuur aan te leggen en de aanbesteding pas daarna te laten 
plaatsvinden.
Op 10 september j.l. heeft u een persbericht uitgedaan en heeft de provincie het ter inzage 
leggen van het inpassingsplan nog uitgesteld met 6 maanden vanwege de aanbesteding. 

 
Onze vragen.
 
1.Kunt u aangeven welke volgorde er wordt gehanteerd?
2.Waarom is er een andere positie ingenomen door de provincie? 
3.Kunt u aangeven wat de consequenties voor de gemeente en de inwoners zijn van deze 
wijziging?
4. In eerdere gesprekken heeft de vorige gedeputeerde aangegeven
 dat er geen aanbesteding zou volgen omdat er slechts 1 gegadigde voor het project was. 
Kunt u aangeven wat de reden is van het beëindigen van de relatie met deze ondernemer?
5. Verwacht u dat bij een internationale aanbesteding meer kandidaten
 zich zullen aanmelden? 
6.Verwacht u dat de aanbesteding leidt tot een andere situatie tussen omgeving en 
ondernemer?

7. Er is een nieuwe gebiedsmanager aangesteld. De gebiedsmanager
 heeft een andere rol gekregen, namelijk uitsluitend zaken regelen mbt de railterminal zoals 
grondaankopen e.d.. In het aangenomen amendement van 24 oktober 2017 is geregeld dat 
er voor de inwoners 1 aanspreekpunt zal zijn met betrekking tot alle ontwikkelingen in knoop 
38. Wie is nu het aanspreekpunt?
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,
 
Ondertekening:
 
Burgerbelangen Overbetuwe (BOB)


